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Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed: 

1. Dagmar Mustonen, lastevanemate esindaja, hoolekogu sekretär 
2. Marika Mae, õpetajate esindaja  
3. Olavi Randorg, lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees 
4. Haiti Jürmann, lastevanemate esindaja 
5. Natalja Kolesova, lastevanemate esindaja 
6. Merle Pussak, Kose Vallavolikogu esindaja 
7. Aive Aun, lastevanemate esindaja 
8. Rainer Saggor, lastevanemate esindaja 

 
 

Lisaks osalesid koosolekul Maike-Mai Aag, Oru Põhikooli direktor, Sandra Nikitin, Oru 
piirkonna kultuuri- ja kogukonnaspetsialist, Veljo Konnimois, kooli toetava 
organisatsiooni esindaja kandidaat. 
 
Koosoleku juhataja oli Olavi Randorg ja protokollijaks Dagmar Mustonen. 
 

 
PÄEVAKORD: 

1. Hoolekogu nõusoleku andmine uuele Oru Põhikooli arengukavale. 
2. Hoolekogu nõusoleku andmine õppekava muudatusele B-võõrkeel alates 5. 

või 6. klassist. 
3. Jalgrattaparkla 
4. Jooksvad teemad 

 
1. Hoolekogu liikmed on arengukavaga tutvunud. Natalja Kolesova toob välja mõned 

vormistuse- ning keelevead.  
Hoolekogu liikmed annavad ükshäälselt nõusoleku uue arengukava kinnitamiseks. 
 

2. Lastevanemate hulgas on läbi viidud küsitlus 1.-5. klassi vanemate hulgas,  millist 
võõrkeelt sooviksid vanemad Oru Põhikoolis teiseks võõrkeeleks. 48% vanematest 
soovis teiseks võõrkeeleks soome keelt. Ainult 5nda klassi vanemate hulgas 
läbiviidud küsitluses soovib enamus lapsevanemaid jätkata ka kuuendast klassist 
vene keelega. Hetkel pole veel õpetajat soome keele tundide läbi viimiseks. Kui 
õpetajat ei leita, jätkab kogu kuues klass järgmisel õppeaastal vene keelega.  
Hoolekogu liikmed on ükshäälselt nõus, et B-võõrkeele tunnid algavad uuest 
õppeaastast alates 6. klassist, viiendatele klassidele jääb üks valikaine tund vabaks 
(erinevaid ideid, mis see valikaine olla võiks: informaatika, meeskonnatöö, retoorika, 
väitlus, esinemisoskus jms, lisaks vt punkt 4. jooksvad teemad, Veljo Konnimois 
ettepanek). 
 



3. Jalgrattaparkla projekt on hetkel ootel. Suure tõenäosusega uue õppeaasta alguseks 
parkla veel valmis pole. Haiti hoiab teemal silma peal, kogub mõtteid. Hoolekogu 
liikmetel on ettepanekuid erinevate võimaluste kohta heategevuslikul viisil „parkla 
projektiks“ raha koguda. Tõenäoliselt olemasoleva projektiga edasi minna ei saa, 
võtame teema uue õppeaasta esimesel hoolekogu koosolekul uuesti arutlusele.  
 

4. Olavi teeb ettepaneku Aive Aun esitamiseks hoolekogus vilistlaste esindajaks. 
Hoolekogu liikmed on ükshäälselt nõus. Maike Mai Aag teeb ettepaneku Veljo 
Konnimois valimiseks hoolekogu kooli toetava organisatsiooni esindajaks. Hoolekogu 
liikmed on ükshäälselt nõus. 
 
Maike Mail on hoolekogule palve levitada sõna ning aidata kaasa, et leida kooli 
sügiseks puuduvad õpetajad: inglise keel, jalgrattakoolitus, poiste tehnoloogiaõpetus, 
pikapäevarühm, muusikaõpetus. 
 
Veljol on ettepanek: Merkuur 1.0 ja Merkuur 2.0 projekti läbiviimiseks 5. klassi 
valikaine tunni raames. Eesmärk on arendada tooteloomet (tehnoloogia, kaasaegne 
käsitöö).  
 
Arutlusel on esimese klassi lapsevanemate mure seoses klassiõpetajaga. Hoolekogu 
teeb ettepaneku esimese klassi lapsevanematele ühispöördumise koostamiseks, kus 
oleks fikseeritud konkreetsed olukorrad, murekohad, juhtumised  ning selle 
esitamiseks klassiõpetajale, õppejuhile ja direktorile.  
 
Sandra Nikitin tuli hoolekogu tervitama kui Kose valla kultuuri- ja 
kogukonnaspetsialist ning sooviga teha koostööd tulevikus seoses ideede 
elluviimisega, info jagamisega (kultuuriüritused). Lisaks jõudis Sandrani Rohelise 
Kooli projekti teema. Tublimad koolid saavad Rohelise Kooli lipu, mille jaoks peaks 
olema kooli ees eraldi lipuvarras. Sandra ettepanek on teha lapsevanemate hulgas 
nö korjandus lipumasti soetamiseks (kulu umbes 400 eurot).  
 
Haiti teeb teemaks inetu intsidendi, mis toimus laste väljasõidul, kus toimus 
kiusamine. Kahjuks ei võtnud juhtunut pealt näinud klassijuhataja ühendust kiusavate 
laste vanematega, kes saaksid kodus selgitustööd teha. Haiti palub Maike Mail 
vestelda õpetajatega ning panna südamele, et erinevaid kiusamisjuhtumeid tuleks 
võtta tõsiselt ning kaasata lapsevanemaid, et kõik osapooled saaksid info toimunust 
ning vajadusel oleks võimalik osapooltega kohtuda/ühendust võtta ning arusaamatusi 
lahendada. 
 
Rainer teeb teemaks spordipäeva. Kaugushüpperada on, jooksurada on, kuid neid ei 
saa sihtotstarbeliselt kasutada. Välivõimalused sportimiseks on kehvad ning vajaksid 
kindlasti parandamist. Kool on probleemiga kursis, rajad on ebakvaliteetsed. Kooli 
remondieelarves kahjuks pole piisavaid vahendeid, et spordirajatisi korrastada. 
Võetakse hinnapakkumised ning radade korrastamine lisatakse eelarvesse.  
 

 
 

ALLKIRJAD 
 

_________________   __________________ 
 
/digitaalselt/    /digitaalselt/ 

Koosoleku juhataja        Protokollija 


